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Material and Procurement Services / Services du matériel et des acquisitions 
Procurement Hub / Centre d’approvisionnement  
200 Kent Street | 200 rue Kent 
Ottawa, ON, K1A 0E6 

30005664 
23 May / mai, 2024 
 
Subject/ Object: Roof Repairs - Table Mountian VHF Site. Newfoundland / Réparation du toit – 

Site VHF de Table Mountian (Terre-Neuve-et-Labrador)  
 

ADDENDUM #3 / ADDENDA NO3 
 

Further to the above- mentioned Invitation to Tender documentation previously forwarded to your firm, 
Addendum (#3) is hereby issued.  
 
Pour faire suite à la documentation d’accompagnement de l’appel d’offres susmentionné transmise à votre 
entreprise, l’Addenda no 3 est émis. 

 
Closing Date : 
 
The new closing date for receiving proposals is changed to May 31, 2024, 2:00 p.m. (Eastern Daylight 
Time) 
 
Date de fermeture:  
 
La nouvelle date de clôture de réception des propositions est changée au 31 mai, 2024 14h00 (Heure 
Avancée de l’Est) 
 
Questions and Answers   
 
Q7.  In the section Site of Work, it states that “Canadian Coast Guard will provide helicopter 

transportation to sling material and tools for mobilization and demobilization”. Does this include 
the removal of demolished material from the roof? 

A7. Yes. 
 
Q8: In the section Description of Work, it states “Work for this project consists of replacing the existing 

roof membrane. This will be done in sections by relocating the current concrete blocks to another 
section of the roof to expose the existing torch on membrane.” However, the pictures show an 
EPDM membrane on the roof. Can you clarify which membrane is correct? 

A8: The Contractor must replace the existing torch on roof membrane with a new EPDM membrane 
as specified in section 3.0 “Work Required” on page 3 of SOW. 

 
Q9: With this site only being accessible by ATV, is the contractor responsible for obtaining the cost for 

ATV’s or will they be provided? 
A9: Daily transportation to site will be the responsibility of the contractor. ATV’s will not be provided. 
 
 
Questions et réponses: 
 
Q7.  À la section Emplacement des travaux, il est indiqué que « La Garde côtière canadienne fournira 

le transport par hélicoptère pour élinguer le matériel et les outils pour la mobilisation et la 
démobilisation. » Cela inclut-il l’enlèvement des matériaux démolis du toit? 

R7 : Oui. 
 
Q8 : À la section Description des travaux, il est indiqué que « Les travaux du projet consistent à 

remplacer la membrane d’étanchéité du toit. Ces travaux seront réalisés en sections, en 
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déplaçant les dalles de béton à une autre section du toit pour exposer la membrane existante 
posée au chalumeau. » Cependant, les photos montrent une membrane EPDM sur le toit. 
Pouvez-vous préciser de quelle membrane il s’agit?  

R8 : L’entrepreneur doit remplacer la membrane d’étanchéité existante posée au chalumeau par une 
nouvelle membrane EPDM, comme précisé à la section 3.0, Travaux requis à la page 3 de l’EdT. 

 
Q9 : Ce site n’étant accessible qu’en VTT, l’entrepreneur est-il responsable de déterminer le coût 

associé aux VTT ou ceux-ci seront-ils fournis? 
R9 : Le transport quotidien vers le site est à la charge de l’entrepreneur. Les VTT ne seront pas 

fournis. 
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Current Photographs / Photos Récentes 
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All other Terms and Conditions for this requirement remain unchanged. 
Toutes les autres modalités de la présente exigence demeurent inchangées. 


